
Zápisnica č. 3/2019 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v obci Pitelová konaného dňa 14.08.2019 o 16:00 hod. 

v zasadačke obecného úradu. 

 

 

Zasadnutie otvorila starostka obce Martina Záhorcová, privítala poslancov a hostí 

a skonštatovala, že prítomní sú všetci poslanci.  Zastupiteľstvo je uznášania schopné. 

 

Za zapisovateľa bola určená Mgr. Martina Ponická. 

Za predsedu návrhovej komisie bol navrhnutý p Chalmovský a za overovateľov zápisnice boli 

navrhnutí p. Hudec a p. Fábiková. Obecné zastupiteľstvo schválilo návrh jednomyseľne. 

 

Starostka obce predložila program obecnému zastupiteľstvu, ktorým sa bude zastupiteľstvo 

viesť: 

1.  Otvorenie zasadnutia, kontrola prítomných 

2.  Určenie zapisovateľa zápisnice, návrh na predsedu návrhovej komisie a overovateľov 

     zápisnice 

3.  Schválenie programu 

4.  Kontrola plnenia uznesení 

5. Všeobecné záväzné nariadenie obce Pitelová č. 1/2019 o podmienkach držania psov na           

území obce Pitelová            

6.  Všeobecné záväzné nariadenie obce Pitelová č. 2/2019 o spôsobe náhradného zásobovania 

vodou a náhradného odvádzania odpadových vôd a o zneškodňovaní obsahu žúmp 

7.  Program odpadového hospodárstva  

8.  Správa majetku obce – majetko-právne vzťahy – predaj obecného majetku (Kúpna zmluva         

Jana Hanzel) 

9.  Informácia o činnosti Obecného úradu a starostky obce  

10. Žiadosti 

11. Diskusia - rôzne - interpelácie 

12. Návrh na uznesenie 

13. Záver 

Poslanci obecného zastupiteľstva schválili program, ktorý bol zverejnený jednomyseľne.  

  

 

Bod 4/  Kontrola plnenia uznesenia 

- Na predchádzajúcom zasadnutí obecného zastupiteľstva zo dňa 22.05.2019 neboli 

uložené žiadne úlohy. 

 

Bod 5/ Všeobecné záväzné nariadenie obce Pitelová č. 1/2019 o podmienkach držania 

psov na území obce Pitelová  

- Návrh VZN č.1/2019 o v obci Pitelová bol zverejnený dňa 29.07.2019, žiadne 

pripomienky neboli doručené. 

Hlasovanie a výsledky hlasovania: 

PharmDr.

Zuzana 

Fábiková 

Peter 

Hudec 

Ing. Ján 

Chalmovský, 

PhD. 

Martin 

Kocian 

Ing. 

Lukáš 

Mališ 

MUDr. 

Nina 

Paššáková 

Ing. 

Martin 

Slašťan  

A A A A A A A 



A-áno, N-nie, Z-zdržal sa, --neprítomný                                                                                                               

Bod 6/ Všeobecné záväzné nariadenie obce Pitelová č.2/2019 o spôsobe náhradného 

zásobovania vodou a náhradného odvádzania odpadových vôd a o zneškodňovaní 

obsahu žúmp 

- Návrh VZN č.2/2019 o spôsobe náhradného zásobovania vodou a náhradného 

odvádzania odpadových vôd a o zneškodňovaní obsahu žúmp v obci Pitelová bol 

zverejnený dňa 29.07.2019 , žiadne pripomienky neboli doručené. 

 

Hlasovanie a výsledky hlasovania: 

PharmDr.

Zuzana 

Fábiková 

Peter 

Hudec 

Ing. Ján 

Chalmovský, 

PhD. 

Martin 

Kocian 

Ing. 

Lukáš 

Mališ 

MUDr. 

Nina 

Paššáková 

Ing. 

Martin 

Slašťan  

A A A A A A A 

A-áno, N-nie, Z-zdržal sa, --neprítomný                                                                                                               

 

Bod 7/ Program odpadového hospodárstva  

- Program odpadového hospodárstva na roky 2016-2020 bol poslancom včas zaslaný 

mailom. Žiadne pripomienky neboli doručené. Vypracovaný program odpadového 

hospodárstva je v súlade so zákonmi. 

Hlasovanie a výsledky hlasovania: 

PharmDr.

Zuzana 

Fábiková 

Peter 

Hudec 

Ing. Ján 

Chalmovský, 

PhD. 

Martin 

Kocian 

Ing. 

Lukáš 

Mališ 

MUDr. 

Nina 

Paššáková 

Ing. 

Martin 

Slašťan  

A A A A A Z A 

A-áno, N-nie, Z-zdržal sa, --neprítomný                                                                                                               

 

 

Bod 8/ Správa majetku obce – majetkovo-právne vzťahy – predaj obecného majetku ( 

Kúpna zmluva J. Hanzel) 

 

- Na základe obchodnej verejnej súťaže na predaj majetku obce pozemku v k.ú. Pitelová 

parcela 83/5 – ostatné plochy o výmere 467 m2 a parcela CKN č. 316 – orná pôda 

o výmere 885 m2 a podmienkach obchodnej verejnej súťaže, ktoré boli zverejnené na 

úradnej tabuli obce Pitelová dňa 19.06.2019 počas 15 dní  bola na Obecný úrad 

doručená 1 ponuka v zalepenej obálke. Otvorením obálky bolo zistené, že záujemcom 

je pani J. Hanzel. Cena nehnuteľnosti bola stanovená znaleckým posudkom vo výške 

3490 eur. 

 

Hlasovanie a výsledky hlasovania: 

PharmDr.

Zuzana 

Fábiková 

Peter 

Hudec 

Ing. Ján 

Chalmovský, 

PhD. 

Martin 

Kocian 

Ing. 

Lukáš 

Mališ 

MUDr. 

Nina 

Paššáková 

Ing. 

Martin 

Slašťan  

A A A A A A A 

A-áno, N-nie, Z-zdržal sa, --neprítomný                                                                                                              

 



 

Žiadosť o kúpu pozemku Marcela Volentierová  

 

- V diskusii na tému žiadosť o kúpu pozemku, o ktorú žiada pani M. Volentierová,  

kontrolór obce JUDr. Spáč objasnil poslancom relevantné informácie. Žiadateľka 

svoju žiadosť o odkúpenie pozemku doplnila o doloženie geometrického plánu, 

z ktorého vyplýva, že predmetom záujmu je časť obecnej nehnuteľnosti zapísanej 

v KN pre k.ú. Pitelová  ako KN-E parc. č. 517/3, a to časť vyznačená ako diel 8 

o výmere 23 m2 ktorá časť sa od tejto parcely odčleňuje a pričleňuje k novovytváranej 

parcele č. C-KN 1162 – záhrada o výmere 97 m2. Obecné zastupiteľstvo má zámer 

schváliť kúpnu zmluvu. 

 

 Hlasovanie a výsledky hlasovania: 

PharmDr.

Zuzana 

Fábiková 

Peter 

Hudec 

Ing. Ján 

Chalmovský, 

PhD. 

Martin 

Kocian 

Ing. 

Lukáš 

Mališ 

MUDr. 

Nina 

Paššáková 

Ing. 

Martin 

Slašťan  

A A A A A A A 

A-áno, N-nie, Z-zdržal sa, --neprítomný    

                                                                                                           

Bod 9/ Informácia o činnosti Obecného úradu a starostky obce 

 

- P. Ponická prečítala informáciu o činnosti Obecného úradu a starostka obce predniesla 

informáciu o činnosti starostky. OZ berie na vedomie informácie.  

                                                                                                     

Bod 10/  Žiadosti 

- Slovenský červený kríž územný spolok Žiar nad Hronom-  požiadal Obec  

o vyjadrenie k sociálnej prepravnej službe.  Poslanci počas diskusie komentovali 

žiadosť ako nevýhodnú, nakoľko si klient musí zvyšnú cenu doplácať. Poslanci 

žiadajú viac informácií o poskytovanej sociálnej službe. Túto tému chcú presunúť na 

ďalšie stretnutie.  

 

Hlasovanie a výsledky hlasovania: 

PharmDr.

Zuzana 

Fábiková 

Peter 

Hudec 

Ing. Ján 

Chalmovský, 

PhD. 

Martin 

Kocian 

Ing. 

Lukáš 

Mališ 

MUDr. 

Nina 

Paššáková 

Ing. 

Martin 

Slašťan  

N Z N N Z Z N 

A-áno, N-nie, Z-zdržal sa, --neprítomný                                                                                                               

 

- Občianka obce Pitelová p. Emília Mikulčíková - podala žiadosť na Obecný úrad, 

v ktorej žiada o úľavu na poplatku za vodu. Na pozemku p. Mikulčíkovej sa vyskytla 

porucha na vodomere, ktorú následne opravila, avšak  aj napriek oprave vznikla 

vysoká spotreba vody, ktorá sa odzrkadlila vysokou sumou faktúry. P. Hudec reagoval 

na túto žiadosť a vyjadril sa, že poruchou na vodomery obec neutrpela stratu vody, 

preto je za schválenie úľavy. Je za to, aby v obci prebiehali námatkové kontroly, počas 



ktorých by určená komisia mohla  zistiť prípadne poruchy čím by sa predišlo 

k vysokej spotrebe vody v domácnosti a plytvaniu vody.  

 

Hlasovanie a výsledky hlasovania: 

PharmDr.

Zuzana 

Fábiková 

Peter 

Hudec 

Ing. Ján 

Chalmovský, 

PhD. 

Martin 

Kocian 

Ing. 

Lukáš 

Mališ 

MUDr. 

Nina 

Paššáková 

Ing. 

Martin 

Slašťan  

A A A A Z A A 

A-áno, N-nie, Z-zdržal sa, --neprítomný                                                                                                               

 

Bod 11/ Diskusia – rôzne – interpelácie 

 

Po otvorení diskusie, si vypýtal ako prvý slovo poslanec p. Chalmovský , ktorý sa 

zaujímal na stav odstránených porúch na potrubí. P. Hudec reagoval, a oznámil, že voda na 

Čierne zeme sa odtlakovala, z čoho je zrejmé že v časti Čierne zeme je v súčasnosti dostatok 

vody. Dodal, že pravidelne prebieha kontrola vo vodojemoch. Vody v obci je dostatok, svedčí 

o tom, že doposiaľ boli dovezené iba 4 cisterny vody. Hudec spomenul, že v súčasnosti sa 

čaká na dovoz elektrometra. Navrhol, aby sa časom prebehla zmena potrubia. 

 Ďalšou časťou diskusie bolo zapojenie verejnosti do konverzácie, túto časť poslanci 

jednohlasne odsúhlasili. Ako prvý sa zapojil P. Paššák. Zaujímal o zníženie rýchlosti v časti 

Záhrady. Túto informáciu  zachytil v Bode 9. Informácia o činnosti Obecného úradu 

a starostky obce, kde starostka obce spomenula, že boli podané žiadosti o zníženie rýchlosti 

v obci Dolina a Záhrady. Nakoľko p. Paššák pochádza z časti Záhrady , uviedol, že podľa 

jeho názoru by bola lepšia možnosť presunúť značku  obce  k začiatku časti Záhrady, ako 

znížiť rýchlosť. Občan si je vedomý, že presun značky je možný. Starostka prisľúbila, 

diskutovať o tejto veci s kompetentnými. 

P. Vajsová z časti Dolina, sa zaujímala o vyjadrenie ohľadom parkovania pri krajnici  

Ihráčského potoka pri ich rodinnom dome, kde parkuje svoj kamión jej otec p. Vajs. Starostka 

ju ozrejmila o tom, že na základe terénnej obhliadky Ihráčského potoka bol  doručený záznam 

z Odštepného závodu Žarnovica, Lesy Slovenskej republiky, v ktorom sa uvádza , že 

parkovaním pri Ihráčskom potoku dochádza k dynamickému a statickému zaťaženiu čím sa 

prispieva k poškodeniu regulácie. Obec tak vydá opatrenia, ktoré budú zakazovať parkovanie 

pri brehovej čiare Ihráčského potoka. Pani Vajsová reagovala na odpoveď starostky, že jej 

otec parkuje na inom mieste než na tom kde je zosun. Ďalej apelovala na nedostatok vody 

v časti Dolina. Starostka ju ubezpečila, že je to na dobrej ceste.  

Pani Uhrinová, obyvateľka zo Záhrad reagovala na VZN č.2/2019 o o spôsobe 

náhradného zásobovania vodou a náhradného odvádzania odpadových vôd a o zneškodňovaní 

obsahu žúmp. Zisťovala kde a akým smerom sa bude kontrolovať stav žumpy, vývoz 

a čistenie. Starostka na to odvetila, že VZN bude platné od 1.9. 2019 a kontroly sa budú riešiť 

komisiou. Pani Uhrinová poďakovala, a dodala že prípadne pošle list na Obecný úrad.  

Poslanec p. Kocian spomenul, že sa k nemu dostala ústna sťažnosť od pani Minkovej 

o neudržiavaní pozemku pani Piatrikovej. Starostka reagovala, že jej pani Piatriková 

prisľúbila, že pozemok v blízkej dobe vyčistí, avšak teraz bola zaneprázdnená, avšak tiež 

môže pani Minková podať oficiálny list na Obecný úrad. 



Poslankyňa p. Fábiková reagovala na cestu pri Hrone, kde sa nachádzajú zdochnuté 

morky kvôli ktorým sa na mieste šíri veľký zápach. Navrhuje zaviesť do praxe isté 

obmedzenia, aby verejnosť neznečisťovala toto prostredie a nerobila tam skládku. Starostka 

uviedla, že cesta nie je iba obecná. Mališ ju doplnil, že cesta od trati k Hronu patrí obci. 

Poslanci navrhujú kamerový systém, alebo obmedzený vstup iba s povolením, napríklad vjazd 

iba s povolením prípadne rampu.  

 

 

Bod 13/ Záver 

Starostka obce  poďakovala prítomným za účasť. 

 

Zapísala:  

Mgr. Martina Ponická  dňa : 14.08.2019   ........................................ 

 

Overil:  

PharmDr. Zuzana Fábiková  dňa : ........................    ....................................  

Peter Hudec     dňa : ...........................  .................................... 


